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VERSLAG JAARVERGADERING BRIDGECLUB LA MEUSE 
 
Datum: 9 maart 2024  
Locatie: Heerlijkheid Breust 
 
Aanwezigen:  
Bestuur: Cyriel Schmeits, voorzitter; Nicole Vroon, bestuurslid; John Hermans, penningmeester; 
Barbara Schmeits, secretaris (verslag).   
Leden: Jacques Bos, José Claessen, Ria Debie, Marianne Hacquier, Willy Janssen, Marie-José Lamkin, 
Tiny Lemmens, Riny Lippertz, Ria Maarschalkerweerd, Mariëtte Meertens, Annie Meusen, Tiny 
Narinx, Piet Neus, Fief Nilwik, Christine Piters, Ine v.d. Pluim, Leida van Reij, Anneke van Santen, Ton 
Schilperoort, Jeanne Simons, Joop Smeets, Jef Snackers, Annelies Vincken, Paul Vincken, Marlies 
Weijsen, Annie van Winssen. 

 
 

1. Opening en mededelingen 

− Cyriel Schmeits opent de vergadering met een minuut stilte voor 
overledenen.  

 
2. Ingekomen post. 

− Brief van BC Eijsden en BC La Meuse over de bijscholing, die 22 maart a.s. 
van start gaat.  

− Brief Bridgebond en Maastricht Vitale stad over gezamenlijke ambities om 
bridgen te stimuleren.   

 
3. Jaarverslag 2023 secretaris 

− Geen opmerkingen bij dit verslag 
 

4. Jaarverslag penningmeester 

− John Hermans geeft toelichting op de begroting.   

− Over 2023 waren de uitgaven ca. € 100,00 euro meer dan de inkomsten. 

− Begroting voor komend jaar: € 1900,00 begroot aan ontvangsten en € 
2400,00 aan uitgaven. Daarmee ontstaat een tekort van € 500,00. Dit komt 
door de sterke teruggang van het aantal leden. Om het tekort aan te vullen is 
extra geld nodig. Voor een voorstel om € 0,50 tafelgeld per zitting te vragen 
is bij de leden weinig animo. De vereniging kiest voor een eenmalige 
naheffing in 2024.  

− Dit betekent ook dat het volgend jaar de contributie met het bedrag van de 
naheffing omhooggaat.  

− De bijdrage voor niet-leden stijgt wel met € 0,50 per zitting.  
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▪ Controle Kascommissie  

Fief Nilwik en Joop Smeets hebben kas gecontroleerd, deze is perfect in orde. De 
vergadering verleent de penningmeester décharge. 
 

▪ Herverkiezing kascommissie 
De nieuwe kascommissie bestaat uit de leden Fief Nilwik en Piet Neus. 
 

5. 1-lijncompetitie. 
Marianne en Jacques waren eerste in de afgesloten competitie. Zolang er onvoldoende 
leden zijn bevalt het spelen in een lijn. Men vindt het wel spijtig dat er nu voor de mensen, 
die normaliter in de B-lijn spelen geen stimulans is om bovenaan te komen. Het bestuur zal 
zich beraden op een oplossing hiervoor.  
 

6. Overwegingen lidmaatschap van de Bridgebond 
Dit onderwerp staat ter verkenning. Het doel is om nu te peilen hoe de vergadering 
tegenover dit idee staat.  
De directe reden om over lidmaatschap na te denken, betreft technische zaken. De 
programma’s waar we mee werken zijn deels ontwikkeld door Cyriel, zo ook het 
websitebeheer. Zolang hij die taken kan blijven uitvoeren is er geen probleem. Andere 
bestuursleden kunnen reguliere taken overnemen, maar al er onverwachte zaken gebeuren 
is dat wel problematisch. Vanwege die afhankelijkheid zou aansluiting bij de bond wel fijn 
zijn. Ook het bereik van een grotere doelgroep en gemakkelijker ledenadministratie zijn 
voordelen.  
Nadelen zijn hogere kosten voor de leden. Zij, die al lid zijn van de bond, ervaren er niet 
zoveel voordeel van.  
   
Naschrift: in de toelichting op de agenda stond een fout, nl. dat contributie voor leden die al 
lid zijn van de bond met € 1,00 omhooggaat. In de praktijk kan dat hoger uitpakken. 
Verenigingen bepalen namelijk zelf hoeveel korting ze geven aan mensen die van meer clubs 
lid zijn.  

 
7. Rondvraag en sluiting 

− Christine Piters vraagt wanneer de extra heffing komt. John zal hierover een 
bericht versturen, later dit jaar. 

− Cyriel inventariseert of er belangstelling is voor bridgen op woensdagavond. 
Van de aanwezigen hebben 6 mensen interesse. Barbara Schmeits zal de vraag 
ook uitzetten bij oud-leden en via de bridgeclubs Eijsden en Margraten, evenals 
via een oproep in de Etalage.  

− Leida van Reij bedankt het bestuur. De informatievoorziening naar de leden is 
erg goed.  

− Barbara is bij een bijeenkomst geweest van het district, regio Maastricht. Daar 
initiatieven gestart om te kijken hoe betere samenwerking kan ontstaan tussen 
verenigingen, omdat meer clubs worstelen met te weinig leden. 
Districtsbestuurder Jef Dautzenberg heeft daarbij zijn hulp alvast aangeboden.  

  


